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P R O C E S  -  V E R B A L 

             Încheiat azi 27.03.2009, cu ocazia şedinţei Ordinare a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art.46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 13, absenţi motivaţi 2: dl.Torok Ferencz, Dl. Varga 

Andrei. 

 Se supun la vot procesele verbale ale şedinţelor Consiliului Local Huedin din  data de 

27.02.2009, 13.03.2009 şi17.03.2009 şi  se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Drăgan Sandu arată că a menţionat necesitatea asigurării cvorumului de  2/3 la adoptarea 

hotărârilor privind patrimoniul. 

 Dl. Secretar arată că mai există propuse spre a fi introduse pe ordinea de zi şi proiectele de 

hotărâri privind aprobarea contribuţiei de 200.766 Euro la proiectul de reabilitare pe segmentul apă – 

canal al Companiei de Apă Someş SA, privind instituirea unor contravenţii, aprobarea contractelor de 

management pentru directorii SC Crişul şi SC Transim SA Huedin, respectiv solicitarea depusă de 

Grupul Şcolar Huedin privind menţinerea sau înlocuirea d.lui Vasas Stefan în funcţia de membru C.A 

la Grupul Şcolar Huedin. 

 Se supun la vot introducerea  pe ordinea de zi a acestor proiecte,  inclusiv ordinea de zi a 

şedinţei şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Ban Sorin în calitate de reprezentant al cetăţenilor domiciliaţi la blocurile din P.ţa 

Victoriei, informează despre primirea unor notificări din partea d.lui Agrijan Eugen, prin care li se 

solicită mai multor proprietari de garaje demolarea acestora în considerentul că a devenit proprietarul 

terenului pe care sunt amplasate aceste garaje. Arată de asemenea că aceşti proprietari au achitat chiria 

pentru terenul aferent garajului, solicitând rezolvarea litigiului cu dl. Agrijan Virgil, în sensul efectuării 

unor schimburi de teren. De asemenea solicită  amenajarea căilor de acces ale locatarilor prin zona 

spălătoriei auto. 

 Dl. Popa Ioan arată că semnele de circulaţie amplasate în cadrul acestei căi de acces nu au dat 

rezultate,  întruncât există şi acum blocaje la intrarea în zona blocurilor, solicitând luarea măsurilor în 

acest sens. 

 Dl Farkas Marius şi dl Abrudan Sorin arată că notificările respective trebuiau adresate 

primăriei, persoana în cauză trebuind eventaul să deschidă acţiune în justiţie celor care şi-au construit 

garaje. 

 Dl Secretar informează cu privire la situaţia  generării acestui litigiu reiterând punctele de 

vedere exprimate în şedinţele anterioare când s-a discutat aceiaşi problemă,  respectiv faptul că odată 

cu expropierea din Decretul nr. 190/1989, persoana în cauză respectiv d.na  Buzaş Illona căreia i-a fost 

expropriată casa, iar  terenul în suprafaţă de 1643 mp a trecut în proprietatea  cea pe  Huedin, conform 

fişei imobilului – anexă la Decret. Odată cu publicarea Legii nr. 112/1995,  în urma revendicării, 

aceasta obţine doar casa şi terenul aferent acesteia, condiţionat de achitarea sumei primite  în anul 

1989, actualizată la nivelul anului 1996. Cât priveşte restul  terenului se putea adresa cu o cerere 

Comisiei de Fond Funciar abilitată să dispună cu privire la împărtirea terenului fostului C.A.P, cerere 

care nu a fost depusă niciodată. Consideră că această persoană nu putea să vândă în anul 2007 un teren 

care din 1989 nu-i aparţinea. Arată  că persoanele în cauză nu pot fi demolate fără obţinerea unei 

hotărâri judecătoreşti definitive şi irevocabile care să dispună acest lucru. 

 Dl. Toadere Ioan, răspunde d.lui Potra Mircea privitor la suprafaţa de teren închiriată în 

vecinătatea blocurilor din  str. A.Iancu nr. 1 – 3, arătând că Asociatia de Proprietari nu este de acord cu 

edificarea şcolii de şoferi, dl. Drăgan Sandu susţine solicitarea d.lui Potra Mircea arătând că pot fi 

create 2 – 3 locuri de muncă, iar dl. Lazăr Ioan  consideră că trebuie identificat un alt amplasament. 



 D.şoara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de cultură privind 

aprobarea parteneriatului între Consiliul Local Huedin şi Scoala Ajutătoare Huedin, lămuriri acordând 

d.na director Samfira. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 12 voturi pentru, iar dl. Sanfira Ionuţ nu 

a votat. 

 Dl. Szraga Zoltan prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism,  privind 

stabilirea ca facturarea cantitătii de apă evacuată în reţeaua de canalizare să fie egală  cu cantitatea de 

apă potabilă  facturată de Compania de Apă Someş SA. 

 Dl Tămaş Dorin  acordă lămuriri arătând că art.77 din  Ordinul nr. 88 al A.N.R.S.C  dispune:- 

cantitatea de apă uzată şi facturată este egală cu cantitatea de apă potabilă facurată populaţiei, arătând 

că diferenţa în cost este de cca. 75 bani la fiecare factură. D.na viceprimar nu este de acord cu 

egalizarea celor două cantităţi iar dl. Farkaş Marius consideră că această cantitate de apă evacuată se 

stabileşte de Consiliul Local Huedin. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 12 voturi pentru şi o abtinere dl Farkaş 

Marius. 

 Dl. Szraga Zoltan prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea deschiderii unei căi de acces 

la o proprietate privată din str. Oborului. Se supune la vot şi se aprobă cu 11 voturi pentru şi 2 abtineri 

dl. Drăgan Sandu şi dl. Paşcalău Ionel. 

D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 

cuantumului taxei de utilizare a toaletei publice din cadrul pieţei agroalimentare.    

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea  sumei de 400 lei, pentru 

concursul de recitări poezii la Grupul Şcolar Huedin. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea sumei de 400 lei pentru 

concursul de cultură generală la Grupul Şcolar Huedin. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Szraga Zoltan prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea realizării unui P.U.Z,  având 

ca obiect introducerea în intravilan a parcelei în suprafaţa de 6.500 mp. 

 Se supune la vot poriectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate Asocierea Consiliului Local Huedin în Asociaţia ,, 

Eco- Metropolitan ,, Cluj. 

 D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre privind stabilirea contribuţiei totale  în sumă de 

200.766 Euro,  eşalonată pe 6 ani în cadrul Proiectului cu Asociaţia de Dezvoltare a Infrastructurii Apă 

– Canal în bazinul Someş – Tisa. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotarare  privind aprobarea instituirii 

unor contravenţii şi regimul sancţionator al acestora. 

 Dl. Paşcalău Ionel solicită amânarea semnării Contractului de Management cu directorul de la 

SC Crisul SA, şi recuperarea datoriilor de la locatari,  iar dl. Abrudan Sorin mentionează că există 

pierderi în contract în care se menţionează că noul director  răspunde de situaţia financiară doar de la 

momentul preluării funcţiei, solicitând chiar analizarea posibilităţii transferării activităţii SC Crişul SA 

prin serviciul în cadrul Primăriei, iar dl. Primar menţionează că va avea loc o majorare de capital, 

propunând o întâlnire comună al SC Crişul SA – Asociaţiile de proprietari – Primaria. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 La diverse dl. Farkaş Marius prezintă cererea depusă de Grupul Şcolar, privind menţinearea 

sau nu a d.lui Vasas Stefan ca reprezentat al Consiliului Local Huedin în Consiliul de Administraţie al 

unităţii şcolare, iar d.na viceprimar propune amânarea discutării într-o şedinţă viitoare. 

 Dl. Paşcalău Ionel propune alocarea unor sume din bugetul local,  pentru investiţii  izolaţii 

termice exterioare  la blocuri în oraşul Huedin. 

 Dl. Primar arată că  se va prevedea în buget o sumă, menţionând că locatarii trebuie să se 

organizeze în asociaţii, mentionând de asemenea că în buget va fi prevăzut un fond de rezervă fără 

destinaţie în procent de până la 5%. 



 Dl. Drăgan Sandu solicită respectarea hotărârii iniţiale privind tariful de folosire a sălii de sport 

la suma de 10 lei/oră, dl Primar solicitând d.lui Vasas Stefan şi d.lui Tişa să depună un proiect clar în 

acest sens. 

 Dl. Pădurean Răzvan  solicită analizarea posibilitătii contractării unor credite bancare . 

 Dl. Tamaş Dorin  răspunde d.lui Tonca Nicolae  privitor la data începerii lucrărilor la 

reabilitarea conductelor de canalizare. 

 Dl. Dacian Loi informează cu privire la posibilitatea accesării on-line a publicaţiei Jurnalul de 

Huedin.  

 Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.     

 

                      

 

 

 

 

 

 

            Preşedinte de şedintă,                                                   Secretar,  

               Farkaş Marius                                                           Cozea Dan 


